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Møte: Bydelsutvalget  

Møtested: Oppsal samfunnshus, Vetlandsveien 99/101  

Møtetid: Mandag 17. november 2014 kl. 18.30     

Sekretariat: Therese Kloumann Lundstedt, tlf. 23 43 85 89  

 

 

Møteleder: Kristin Sandaker (A)  

   

Tilstede: Kristin Sandaker (A) 

Nasir Ahmed (A) 

Randi Vollmerhaus (A) møtte for Liv Thorstensen (A) 

Roger Storslett (A) møtte for Gry Larsen (A) 

Lasse Kristiansen (A) møtte for Mona Ridder-Nielsen (A) 

Karin Svendsen (A) 

Mads Jørgen Lindahl (A) 

Hanne Irene Eldby (SV) 

Benjamin Bornø (H)  

Erland Bakke (H) 

Vidar Vevik (H)  

Torunn Smedal (H) 

Tommy Skjervold (Frp), (ankom møtet under Åpen 

halvtime, kl. 19.25). 

Ann Carnarius Elseth (Frp) 

Britt Inglingstad (V) 

 

   

Forfall: Liv Thorstensen (A) 

Gry Larsen (A) 

Mona Ridder-Nielsen (A) 

 

   

Fra administrasjonen 

møtte: 

Tove Stien, bydelsdirektør 

Håkon Kleven, avd.sjef plan og økonomi 

Åse Merete Ternå, avd.sjef administrasjon 

Jatinder Sharma, avd.sjef rehabilitering og omsorg 

Tommy Grotterød, avd.sjef barn og kultur 

Kari Bjørneboe, bydelsoverlege 

 

   

Møtesekretær: Therese Kloumann Lundstedt  
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Åpen halvtime 

- Gry Veiby, FAU Lopperud barnehage, uttrykte bekymring for byrådets planlagte 

innsparing på barnehagefeltet. 

- Ann Nordal, Oppsal gård, takket for bydelens engasjement i utbyggingen rundt Oppsal 

gård og for drahjelp ifm. helhetlig plan. 

- Gry Aastad, Oppsal gård, takket for arbeidet knyttet til Oppsal gård og spurte om 

videre oppfølging mot Rådhuset. 

- Anja Erika, Oppsal senter, understrekte at også Oppsal senter må med i det videre 

arbeidet. 

- Halvor Røsbak Feragen, FAU Abildsø barnehage, tok opp ønsket fra Oslo 

misjonskirke Betlehem om overtakelse av driften av barnehagen, og at dette ikke er 

ønskelig for flertallet av foreldrene i barnehagen. Nedleggelse av Lopperud paviljong 

og ytterligere press rundt barnehageopptaket til høsten ble også tatt opp. 

- Sporveien v/Arnt Jørstad og Henrik Stolt-Nielsen m.fl. presenterte det som skal 

bygges og oppgraderes på Østensjøbanen fa april 2015 til mars 2016. 
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Sak 189 /14  Godkjenning av innkalling og sakskart 

 

Mads Jørgen Lindahl (A) hadde følgende forslag til ny sak på sakskartet 

Sak «Trafikksikkerhetstiltak i Enebakkveien». 

 

Kristin Sandaker (A) hadde følgende forslag til endring: 

Sak 203/14 flyttes frem til etter sak 195/14. 

 

Kristin Sandaker (A) hadde følgende presisering 
Sak 200/14 er en orienteringssak da AU har delegert avgjørelsesmyndighet til 

omsorgskomiteen i saken pga. kort svarfrist. 

 

Innkalling og sakskart godkjent med følgende endringer: 

- Sak «Trafikksikkerhetstiltak i Enebakkveien». 

- Sak 203/14 flyttes frem til etter sak 195/14. 

- Sak 200/14 er en orienteringssak da AU har delegert avgjørelsesmyndighet til 

omsorgskomiteen i saken pga. kort svarfrist. 

 

Sak 190 /14  Godkjenning av protokoll fra møtet 20.10.2014 

 

Protokoll fra møtet 20.10.2014 godkjent. 

 

 

Sak 191 /14  Protokoller til orientering 

 

Arbeidsutvalget 03.11.2014 

Protokoll tatt til orientering 

Bydelsutvikling, miljø- og kulturkomite 10.11.2014 

Protokoll tatt til orientering 

Omsorgskomite 10.11.2014 

Protokoll tatt til orientering 

Oppvekstkomite 10.11.2014 

Protokoll tatt til orientering 

Eldrerådet 10.11.2014 

Protokoll tatt til orientering 

Råd for funksjonshemmede 11.11.2014 

Protokoll tatt til orientering 

Ungdomsrådet 10.11.2014 

Protokoll tatt til orientering 

Arbeidsmiljøutvalget – møtet avlyst 10.11.2014 

Medbestemmelsesutvalget – møtet avlyst 10.11.2014 

 

 



 

 2 

Sak 192 /14  Informasjon fra administrasjonen 

 

Avd.sjef plan og økonomi, Håkon Kleven, orienterte om følgende:  

- Byrådets tilleggsinnstilling i forbindelse med budsjett 2015. Endringene er 

hovedsakelig av teknisk art og får ingen konsekvens for bydelens ordinære 

driftsramme. 

- Bortfall av bostøtte og evt. konsekvenser for bydelen. Det som er foreslått fjernet er 

kommunalt boligtilskudd og vil gjelde nye søknader. 

 

Sak 193 /14  Rapport økonomi og tjenesteproduksjon per 
september 2014 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

Rapport økonomi og tjenesteproduksjon per 30.09.2014 for Bydel Østensjø tas til etterretning. 

 

Votering 

Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak 

Votering enstemmig. 

 

Vedtak  

Rapport økonomi og tjenesteproduksjon per 30.09.2014 for Bydel Østensjø tas til etterretning. 

 

Sak 194 /14  Sentrale budsjettjusteringer 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Funksjon 201 Førskole økes med kr 451 000 i henhold til kommunaldirektørens sak 

17/14. 

2. Funksjon 241 Diagonose, behandling, re-/habilitering økes med kr 587 000 i henhold 

til 

kommunaldirektørens sak 46/14. 

3. Funksjon 275 Introduksjonsordningen økes med kr 1 200 000 og funksjon 281 

økonomisk 

sosialhjelp økes med kr 300 000, totalt kr 1 500 000 i henhold til 

kommunaldirektørens sak 59/14. 

4. Funksjon 242 Råd, veiledning og sosialt forebyggende arbeid økes med kr 2 000 000 i 

henhold til kommunaldirektørens sak 51/14. 

 

Votering 

Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak samlet. 

Votering enstemmig 

 

Vedtak 

1. Funksjon 201 Førskole økes med kr 451 000 i henhold til kommunaldirektørens sak 

17/14. 

2. Funksjon 241 Diagonose, behandling, re-/habilitering økes med kr 587 000 i henhold 

til 

kommunaldirektørens sak 46/14. 

3. Funksjon 275 Introduksjonsordningen økes med kr 1 200 000 og funksjon 281 

økonomisk 
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sosialhjelp økes med kr 300 000, totalt kr 1 500 000 i henhold til 

kommunaldirektørens sak 59/14. 

4. Funksjon 242 Råd, veiledning og sosialt forebyggende arbeid økes med kr 2 000 000 i 

henhold til kommunaldirektørens sak 51/14. 

 

Sak 195 /14  Barnehagene - rapportering per oktober 2014 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Sak Barnehagene – rapportering per oktober 2014 tas til orientering. 

2. Oslo Misjonskirke Betlehem overtar driften av Abildsø barnehage fra og med 01.08.2015. 

 

Oppvekstkomiteen hadde følgende endringsforslag til punkt 2: 

Forslagspunkt 2, ad Oslo Misjonskirke Betlehems forespørsel om overtakelse av driften av 

Abildsø barnehage fra og med 01.08.2015: Avgjørelse utsettes til BU-møtet i desember. 

 

A og SV v/Lasse Kristiansen (A) hadde følgende forslag til nytt punkt 3 med 

underpunkter:  

Bydelsutvalget ber om en redegjørelse av følgende forhold vedrørende driftsoverdragelse av 

Abildsø barnehage.  

Spørsmål: 

a. Når en virksomhet overdras fra kommunal drift til privat drift legger 

anskaffelsesreglementet i Oslo kommune til grunn at driften av virksomheten skal 

legges ut til konkurranse i henhold til reglene om offentlige anskaffelser. 

 Er sak om overdragelse av drift av Abildsø barnehage vurdert opp mot 

anskaffelsesreglementet i Oslo kommune? 

b. Overdragelse av kommunal drift til privat forutsetter at lov om offentlige 

anskaffelser kommer til anvendelse dersom anskaffelsen ikke er under 

terskelverdien. 

 Er sak om overdragelse av Abildsø barnehage vurdert opp mot lov om 

offentlige anskaffelser? 

c. I saken fremgår det at de ansatte vil bli ivaretatt i henhold til Oslo kommunes 

overtallighetsreglement. Det forstås slik at de ansatte da ikke har rett eller plikt til 

å fortsette som ansatte i Abildsø barnehage. 

 Vil overdragelse av driften av Abildsø barnehage omfattes av reglene om 

virksomhetsoverdragelse i arbeidsmiljølovens kapittel 16? 

 Hva er årsaken til at de ansatte ikke skal være med over til ny drifter slik 

hovedregelen i arbeidsmiljølovens kapittel 16 forutsetter? 

d. Saken berører de ansatte og Bydel Østensjø sin organisering av barnehagetilbudet.  

 Er saken behandlet i bydelens arbeidsmiljøutvalg og 

medbestemmelsesutvalg? 

 

Votering 

Det ble først votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak, pkt. 1. 

Votering enstemmig. 
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Deretter ble oppvekstkomiteens forslag til vedtak satt opp mot bydelsdirektørens forslag til 

pkt. 2. 

Oppvekstkomiteens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 

Tilslutt ble det votert over A og SVs forslag til nytt pkt. 3 med underpunkter. 

Votering enstemmig. 

 

Vedtak 

1. Sak Barnehagene – rapportering per oktober 2014 tas til orientering. 

2. Ad Oslo Misjonskirke Betlehems forespørsel om overtakelse av driften av Abildsø 

barnehage fra og med 01.08.2015: Avgjørelse utsettes til BU-møtet i desember. 

3. Bydelsutvalget ber om en redegjørelse av følgende forhold vedrørende driftsoverdragelse 

av Abildsø barnehage.  

Spørsmål: 

a. Når en virksomhet overdras fra kommunal drift til privat drift legger 

anskaffelsesreglementet i Oslo kommune til grunn at driften av virksomheten skal 

legges ut til konkurranse i henhold til reglene om offentlige anskaffelser. 

 Er sak om overdragelse av drift av Abildsø barnehage vurdert opp mot 

anskaffelsesreglementet i Oslo kommune? 

b. Overdragelse av kommunal drift til privat forutsetter at lov om offentlige 

anskaffelser kommer til anvendelse dersom anskaffelsen ikke er under 

terskelverdien. 

 Er sak om overdragelse av Abildsø barnehage vurdert opp mot lov om 

offentlige anskaffelser? 

c. I saken fremgår det at de ansatte vil bli ivaretatt i henhold til Oslo kommunes 

overtallighetsreglement. Det forstås slik at de ansatte da ikke har rett eller plikt til 

å fortsette som ansatte i Abildsø barnehage. 

 Vil overdragelse av driften av Abildsø barnehage omfattes av reglene om 

virksomhetsoverdragelse i arbeidsmiljølovens kapittel 16? 

 Hva er årsaken til at de ansatte ikke skal være med over til ny drifter slik 

hovedregelen i arbeidsmiljølovens kapittel 16 forutsetter? 

d. Saken berører de ansatte og Bydel Østensjø sin organisering av barnehagetilbudet.  

 Er saken behandlet i bydelens arbeidsmiljøutvalg og 

medbestemmelsesutvalg? 

 

Sak 196 /14  Månedsrapport barneverntjenesten per september 2014 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

Månedsrapport barneverntjenesten per september 2014 tas til orientering 

 

Votering  

Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak  

Votering enstemmig. 

 

Vedtak 

Månedsrapport barneverntjenesten per september 2014 tas til orientering. 
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Sak 197 /14  Bydelens arbeid med oppfølging av standardene i 
Oslobarnehagen 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

Bydelsutvalget tar sak om bydelens arbeid med Oslostandardene til orientering. 

 

Votering 

Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak 

Votering enstemmig. 

 

Vedtak 

Bydelsutvalget tar sak om bydelens arbeid med Oslostandardene til orientering. 

 

Sak 198 /14  Utredning om mulig drift av botilbud i privat regi - 
verbalvedtak 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

Utredning om mulig drift av botilbud i privat regi tas til orientering 

 

Omsorgskomiteen v/A og SV hadde følgende endringsforslag til vedtak 

Dagens drift av boliger 

Det er et betydelig antall vakante årsverk i forhold til vedtatte årsverk, 28,75 årsverk mot 

vedtatt 94,26. 

Det er problemer med å rekruttere ansatte med høy kompetanse, treårig høyskoleutdannelse. 

En tredjedel av vedtatte årsverk dekkes av ansatte uten relevant fagutdanning. 

Arbeidstidsordninger 

På spørsmålet om eksempler på fleksible arbeidstidsordninger som private driftere kan inngå, 

men som ikke er mulig ved kommunal drift, vises til langturnus og medleverturnus. 

OMK har fått opplyst fra det lokale fagforbund at dersom ansatte ønsker langturnus i 

boligene, såkalt "ønsketurnus" er det blitt innvilget. Det har ikke blitt fremmet ønske om 

medleverturnus eller heldøgnturnus.   

Sykefravær under offentlig og privat drift  

Det er ikke gitt svar på spørsmålet: 

Foreligger uavhengige undersøkelser og analyser av sykefravær og turn-over blant ansatte 

hos private leverandører av sykehjemstjenester i Oslo sammenholdt med undersøkelser og 

analyser av sykefravær og turn-over blant ansatte i kommunale sykehjem? 

FAFO- rapport 2013:34 "Konsekvenser av konkurranseutsetting" inneholder ikke referanser 

til uavhengige undersøkelser som dokumenterer klare forskjeller i sykefravær mellom 

sykehjem drevet i offentlige og private regi. SSBs statistikk over sykefravær er ikke detaljert 

nok til å gi et svar på forskjeller mellom sykefravær i offentlige og private omsorgs- og 

helseinstitusjoner. 

 

Kostnader ved anskaffelse 

Bydelsadministrasjonen oppgir en timepris på kr. 230 ekskl. sosiale utgifter for arbeidet som 

er nødvendig for  å gjennomføre  en anskaffelse av  drift av botilbud i privat regi. Det svarer 

til ltr. 34-35.  

Dette synes å være en for lav timepris tatt i betraktning av de krav til kvalifikasjoner som må 

stilles dem som skal delta i dette arbeidet. Stillinger som konsulenter i kommunen lønnes i 

høyere lønnstrinn.  Vi forutsetter at de ansatte som utfører arbeidet i gjennomsnitt er i ltr. 43-
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44, dvs. kr. 270 pr. time. I tillegg må en ta med sosiale utgifter, 14,1%, og kostnader til 

administrasjon , husleie m.m. Det er etter vår vurdering riktig å regne med kr. 400 pr. time for 

arbeidet som er nødvendig for  å gjennomføre  en anskaffelse. 

Det betyr med 600 timer for første gangs anskaffelse kr. 240.000. I tillegg kommer 70 timer 

pr. år til kontraktsoppfølging i bydelen, 28.000 kr. pr. år. Oppfølgingskostnader over 10 år er 

kr. 280.000. I tillegg kommer Velferdsetatens oppfølging av lønn- og sosiale vilkår. Der er det 

oppgitt noe timetall. Vi antar 50 timer pr. år á kr. 400, totalt kr. 20.000 pr. år. 

Samlede kostnader for bydelen og kommunen er over 10 år kr. 720.000, ikke kr. 300.000.  

 

Besparelser etter fratrekk av profitt til privat aktør 

På spørsmålet om det foreligger uavhengige undersøkelser av driftsmarginer hos private 

leverandører av helse- og sosialtjenester, spesielt leverandører av den type tjenester som er 

behandlet i denne saken, svares " Ikke som vi har lagt til grunn i denne saken". 

Det er adgang til lå legge inn krav om 7% tjenestepensjon i anbudsforespørselen fra 

kommunen. 

OMK har derfor i sin kalkyle lagt til grunn en driftsmargin på 7%. 

I en artikkel i Aftenposten 3.11.2014 er det en oversikt over resultatene til en del profitable 

barnevernselskaper. De fleste har driftsmarginer over 10%, den høyeste var 17%. Mange av 

selskapene betaler husleie til selskap som også eies av de samme som eier barnevern-

selskapene. Eiendomsselskapene går også med god fortjeneste.   

Eierne av barnevernsselskapene som er omtalt i Aftenspostens artikkel er stort sett 

utenlandske fond og selskap, bl.a. Wallenberg. 

OMK finner derfor ingen grunn til å barere kalkylene på en så lav driftsmargin som 7%. I vår 

kalkyle legger vi til grunn en driftsmargin på 11%.   

Kalkyle for eventuelle besparelser/merkostnader  etter fratrekk av profitt til privat aktør. Tall i 

1000 kr. 

Kommunal/  lønn ekskl. pensjon   9.858 

Kommunal lønn inkl pensjon på 21 % 11.928 

Lønnsutgift privat inkl. 7 % tjenestepensjon 10.548 

Overskuddskrav  privat v/ 11 % driftsmargin    1.300 

Krav til driftsinntekter privat 11.848 

Differanse kommunal lønn/privat driftsinntekt pr. år        80 

Differanse kommunal lønn/privat driftsinntekt over 10 

år 

     800 

Kostnader ved oppfølging og kontroll 10 år      480  

Kostnad ved anskaffelse      240 

Sum bydelens kostnader over 10 år      720 

Netto innsparing for bydelen/kommunen over 10 år        20 

 

Kvalitet på tjenester i sykehjem drevet av offentlige og private aktører 

På spørsmålet om det foreligger uavhengige undersøkelser og analyser av kostnader og 

kvalitet på konkurranseutsatte tjenester i sykehjem og andre tjenester i helse- og 

sosialsektoren i Oslo kommune i forhold til tilsvarende kommunalt drevne tjenester, viser 

administrasjonen til FAFO-rapporten.   

FAFO-rapporten inneholder ikke referanser til uavhengige undersøkelser som dokumenterer 

klare forskjeller i kvalitet. 
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Oppsummering 

OMKs kalkyler viser at netto innsparing for bydelen/kommunen over 10 år på å sette bort 

driften av boliger til private aktører på pluss/ minus 0 kr. Innsparingene ved å sette bort 

driften av boligene er åpenbart svært usikre. Det er ikke dokumentert andre fordeler med å 

privatisere driften bortsett fra mulighetene til at det kan  inngås andre arbeidstidsavtaler. 

 

OMK mener det ikke er akseptabelt at omsorgsarbeidere som har gjort en stor arbeidsinnsats i 

mange år i kommunens tjeneste skal bli overdratt til private aktører med en ”belønning” om 

betydelig svekket tjenestepensjon. Sykepleiere har som kjent en lovfestet rett til offentlig 

tjenestepensjon, også når de arbeider i private helseinstitusjoner. 

For de ansatte i boligene vil en overgang til en privat aktør kunne innebære et økonomisk tap 

på mange hundre tusen kroner som pensjonist, om det er som alders- eller uførepensjonist.  

I tillegg vil alle omsorgsarbeidere som har passert 55 år ved en overgang til et privat firma 

miste rettigheter til tidligpensjon som AFP – som også er av stor betydning for en 

yrkesgruppe med fysisk slitsomt arbeid.  Ofte har heller ikke tjenestepensjonene i private 

selskaper noen uføredekning, til tross for at dette er en yrkesgruppe med relativt fysisk 

belastende arbeid.  

Videre vil utbetalinger fra den kommunale tjenestepensjon vare livet ut – i motsetning til en 

innskuddsbaserte ordninger i privat sektor som normalt utbetales i 10 år. Dette sikrer offentlig 

ansatte trygghet for sin inntekt gjennom hele livsløpet. 

Tjenestepensjonsvilkårene i offentlig sektor er klart bedre enn i privat sektor. Det betyr at 

kommunen kan spare betydelige beløp på å la private firmaer overta oppgaver som utføres av 

kommunalt ansatte i alle etater, bydeler og foretak, og på alle nivåer i kommunen fra 

direktører til de lavest lønnede. 

Dersom byrådet og bystyret mener at kommunens pensjonsordning ikke er bærekraftig og 

pensjonsutgiftene må reduseres, bør det tas opp i forhandlinger med de ansattes 

organisasjoner. Byrådet bør selv gå i spissen for endringene og avvikle sine 

pensjonsordninger til en 7% innskuddspensjonsordning. 

Til nå er det i hovedsak lavtlønte arbeidstakere som er blitt konkurranseutsatt eller privatisert 

og dermed mistet sin pensjonsordning.  

Denne formen for konkurranseutsetting og privatisering er sosial dumping og er uanstendig 

og uakseptabel.  

 

Konklusjon 

Bydelsutvalget fastslår at det ikke er aktuelt å sette bort drift av boligene til private aktører. 

 

Høyre og Frp v/Ann Carnarius Elseth (Frp) hadde følgende endringsforslag til vedtak 

Administrasjonen foreslås å gå videre med arbeidet vedrørende utredning om mulig drift av 

botilbudet i privat regi. 

 

Votering 

Forslaget fra A og SV ble satt opp mot forslaget fra H og Frp  

8 stemte for forslaget fra A og SV (A og SV), 7 stemte for forslaget fra H og Frp (H, Frp og 

V). 

 

Vedtak 

Dagens drift av boliger 

Det er et betydelig antall vakante årsverk i forhold til vedtatte årsverk, 28,75 årsverk mot 

vedtatt 94,26. 
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Det er problemer med å rekruttere ansatte med høy kompetanse, treårig høyskoleutdannelse. 

En tredjedel av vedtatte årsverk dekkes av ansatte uten relevant fagutdanning. 

Arbeidstidsordninger 

På spørsmålet om eksempler på fleksible arbeidstidsordninger som private driftere kan inngå, 

men som ikke er mulig ved kommunal drift, vises til langturnus og medleverturnus. 

BU har fått opplyst fra det lokale fagforbund at dersom ansatte ønsker langturnus i boligene, 

såkalt "ønsketurnus" er det blitt innvilget. Det har ikke blitt fremmet ønske om 

medleverturnus eller heldøgnturnus.   

Sykefravær under offentlig og privat drift  

Det er ikke gitt svar på spørsmålet: 

Foreligger uavhengige undersøkelser og analyser av sykefravær og turn-over blant ansatte 

hos private leverandører av sykehjemstjenester i Oslo sammenholdt med undersøkelser og 

analyser av sykefravær og turn-over blant ansatte i kommunale sykehjem? 

FAFO- rapport 2013:34 "Konsekvenser av konkurranseutsetting" inneholder ikke referanser 

til uavhengige undersøkelser som dokumenterer klare forskjeller i sykefravær mellom 

sykehjem drevet i offentlige og private regi. SSBs statistikk over sykefravær er ikke detaljert 

nok til å gi et svar på forskjeller mellom sykefravær i offentlige og private omsorgs- og 

helseinstitusjoner. 

 

Kostnader ved anskaffelse 

Bydelsadministrasjonen oppgir en timepris på kr. 230 ekskl. sosiale utgifter for arbeidet som 

er nødvendig for å gjennomføre en anskaffelse av drift av botilbud i privat regi. Det svarer til 

ltr. 34-35.  

Dette synes å være en for lav timepris tatt i betraktning av de krav til kvalifikasjoner som må 

stilles dem som skal delta i dette arbeidet. Stillinger som konsulenter i kommunen lønnes i 

høyere lønnstrinn.  Vi forutsetter at de ansatte som utfører arbeidet i gjennomsnitt er i ltr. 43-

44, dvs. kr. 270 pr. time. I tillegg må en ta med sosiale utgifter, 14,1 %, og kostnader til 

administrasjon , husleie m.m. Det er etter vår vurdering riktig å regne med kr. 400 pr. time for 

arbeidet som er nødvendig for  å gjennomføre  en anskaffelse. 

Det betyr med 600 timer for første gangs anskaffelse kr. 240.000. I tillegg kommer 70 timer 

pr. år til kontraktsoppfølging i bydelen, 28.000 kr. pr. år. Oppfølgingskostnader over 10 år er 

kr. 280.000. I tillegg kommer Velferdsetatens oppfølging av lønn- og sosiale vilkår. Der er det 

oppgitt noe timetall. Vi antar 50 timer pr. år á kr. 400, totalt kr. 20.000 pr. år. 

Samlede kostnader for bydelen og kommunen er over 10 år kr. 720.000, ikke kr. 300.000.  

 

Besparelser etter fratrekk av profitt til privat aktør 

På spørsmålet om det foreligger uavhengige undersøkelser av driftsmarginer hos private 

leverandører av helse- og sosialtjenester, spesielt leverandører av den type tjenester som er 

behandlet i denne saken, svares " Ikke som vi har lagt til grunn i denne saken". 

Det er adgang til lå legge inn krav om 7% tjenestepensjon i anbudsforespørselen fra 

kommunen. 

BU har derfor lagt til grunn en driftsmargin på 7%. 

I en artikkel i Aftenposten 3.11.2014 er det en oversikt over resultatene til en del profitable 

barnevernselskaper. De fleste har driftsmarginer over 10 %, den høyeste var 17 %. Mange av 

selskapene betaler husleie til selskap som også eies av de samme som eier barnevern-

selskapene. Eiendomsselskapene går også med god fortjeneste.   

Eierne av barnevernsselskapene som er omtalt i Aftenpostens artikkel er stort sett utenlandske 

fond og selskap, bl.a. Wallenberg. 
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BU finner derfor ingen grunn til å barere kalkylene på en så lav driftsmargin som 7%. I vår 

kalkyle legger vi til grunn en driftsmargin på 11 %.   

Kalkyle for eventuelle besparelser/ merkostnader etter fratrekk av profitt til privat aktør. Tall i 

1000 kr. 

Kommunal/  lønn ekskl. pensjon   9.858 

Kommunal lønn inkl pensjon på 21 % 11.928 

Lønnsutgift privat inkl. 7 % tjenestepensjon 10.548 

Overskuddskrav  privat v/ 11 % driftsmargin    1.300 

Krav til driftsinntekter privat 11.848 

Differanse kommunal lønn/privat driftsinntekt pr. år        80 

Differanse kommunal lønn/privat driftsinntekt over 10 

år 

     800 

Kostnader ved oppfølging og kontroll 10 år      480  

Kostnad ved anskaffelse      240 

Sum bydelens kostnader over 10 år      720 

Netto innsparing for bydelen/kommunen over 10 år        20 

 

Kvalitet på tjenester i sykehjem drevet av offentlige og private aktører 

På spørsmålet om det foreligger uavhengige undersøkelser og analyser av kostnader og 

kvalitet på konkurranseutsatte tjenester i sykehjem og andre tjenester i helse- og 

sosialsektoren i Oslo kommune i forhold til tilsvarende kommunalt drevne tjenester, viser 

administrasjonen til FAFO-rapporten.   

FAFO-rapporten inneholder ikke referanser til uavhengige undersøkelser som dokumenterer 

klare forskjeller i kvalitet. 

Oppsummering 

Kalkyler viser at netto innsparing for bydelen/kommunen over 10 år på å sette bort driften av 

boliger til private aktører på pluss/ minus 0 kr. Innsparingene ved å sette bort driften av 

boligene er åpenbart svært usikre. Det er ikke dokumentert andre fordeler med å privatisere 

driften bortsett fra mulighetene til at det kan inngås andre arbeidstidsavtaler. 

 

BU mener det ikke er akseptabelt at omsorgsarbeidere som har gjort en stor arbeidsinnsats i 

mange år i kommunens tjeneste skal bli overdratt til private aktører med en ”belønning” om 

betydelig svekket tjenestepensjon. Sykepleiere har som kjent en lovfestet rett til offentlig 

tjenestepensjon, også når de arbeider i private helseinstitusjoner. 

For de ansatte i boligene vil en overgang til en privat aktør kunne innebære et økonomisk tap 

på mange hundre tusen kroner som pensjonist, om det er som alders- eller uførepensjonist.  

I tillegg vil alle omsorgsarbeidere som har passert 55 år ved en overgang til et privat firma 

miste rettigheter til tidligpensjon som AFP – som også er av stor betydning for en 

yrkesgruppe med fysisk slitsomt arbeid.  Ofte har heller ikke tjenestepensjonene i private 

selskaper noen uføredekning, til tross for at dette er en yrkesgruppe med relativt fysisk 

belastende arbeid.  

Videre vil utbetalinger fra den kommunale tjenestepensjon vare livet ut – i motsetning til en 

innskuddsbaserte ordninger i privat sektor som normalt utbetales i 10 år. Dette sikrer offentlig 

ansatte trygghet for sin inntekt gjennom hele livsløpet. 

Tjenestepensjonsvilkårene i offentlig sektor er klart bedre enn i privat sektor. Det betyr at 

kommunen kan spare betydelige beløp på å la private firmaer overta oppgaver som utføres av 
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kommunalt ansatte i alle etater, bydeler og foretak, og på alle nivåer i kommunen fra 

direktører til de lavest lønnede. 

Dersom byrådet og bystyret mener at kommunens pensjonsordning ikke er bærekraftig og 

pensjonsutgiftene må reduseres, bør det tas opp i forhandlinger med de ansattes 

organisasjoner. Byrådet bør selv gå i spissen for endringene og avvikle sine 

pensjonsordninger til en 7 % innskuddspensjonsordning. 

Til nå er det i hovedsak lavtlønte arbeidstakere som er blitt konkurranseutsatt eller privatisert 

og dermed mistet sin pensjonsordning.  

Denne formen for konkurranseutsetting og privatisering er sosial dumping og er uanstendig 

og uakseptabel.  

 

Konklusjon 

Bydelsutvalget fastslår at det ikke er aktuelt å sette bort drift av boligene til private aktører. 

 

Sak 199 /14  "Prosjekt oppfølging av tjenestesteder med høyt 
sykefravær 2012-2013" - verbalvedtak 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

Sak om utviklingen i sykefraværet for perioden januar - september 2014 for tjenestesteder 

som deltok i bydelens «Prosjekt oppfølging av tjenestesteder med høyt sykefravær 2012 – 

2013», tas til orientering. 

 

Votering 

Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 

Votering enstemmig 

 

Vedtak 

Sak om utviklingen i sykefraværet for perioden januar - september 2014 for tjenestesteder 

som deltok i bydelens «Prosjekt oppfølging av tjenestesteder med høyt sykefravær 2012 – 

2013», tas til orientering. 

 

Sak 200 /14  Høring vedrørende byrådets innstilling i byrådssak 
166.2/2014 - Nytt system for finansiering av 
sykehjemsplasser 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

Bydelsutvalget slutter seg til bydelsdirektørens vurderinger som fremkommer av 

saksfremlegget. 

 

OMK-vedtak 

 OMK slutter seg til bydelsdirektørens vurderinger som fremkommer av saksfremlegget. 

 OMK slutter seg til bydelsdirektørens vurdering av at en omfordeling basert på faste 

enhetspriser for langtidsopphold sammen med bortfall av subsidier vil få store 

økonomiske konsekvenser for bydel Østensjø. 

 OMK støtter bydelsdirektørens forslag om overgangsordninger.  

 OMK vil foreslå at det blir vurdert å endre kriteriegrunnlaget for FO3 slik at det legges 

større vekt på behovet for dekning av utgifter til sykehjemsplasser. 
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Vedtak 

Med bakgrunn i delegert fullmakt til omsorgskomiteen tar bydelsutvalget saken til 

orientering. 

 

Sak 201 /14  Brukerundersøkelse i Omsorg pluss   2014 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

Rapport fra brukerundersøkelse i omsorg+ 2014, tas til orientering. 

 

Votering 

Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 

Votering enstemmig. 

 

Vedtak 

Rapport fra brukerundersøkelse i omsorg+ 2014, tas til orientering. 

 

Sak 202 /14  Abildsø sykehjem, avd. Østensjø - rapport fra uanmeldt 
tilsyn 27.06.2014 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

Rapport fra uanmeldt tilsyn ved Abildsø sykehjem, avd. Østensjø, og Sykehjemsetatens 

uttalelse tas til orientering.  

 

Votering 

Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 

Votering enstemmig. 

 

Vedtak 

Rapport fra uanmeldt tilsyn ved Abildsø sykehjem, avd. Østensjø, og Sykehjemsetatens 

uttalelse tas til orientering.  

 

Sak 203 /14  Kunngjøring om offentlig ettersyn 

Detaljregulering- Oppsalveien 20 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

Det vises til kunngjøring om offentlig ettersyn av planforslag for Oppsalveien 20. 

 

Bydel Østensjø viser til Bydelsutvalgsvedtak av 17.02.2014 og anbefaler ikke forslagsstillers 

planforslag, alternativ 1. 

 

Plan- og bygningsetatens forslag, alternativ 2, har langt flere positive elementer enn 

forslagsstillers alternativ 1, men med byggehøyder på inntil 7 etasjer, kan ikke Bydel Østensjø 

anbefale at planforslaget videreføres. 
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Bydelsutvalget kom frem til følgende omforente tilleggsforslag til vedtak 

Bydel Østensjø ber om at man avventer behandlingen av planforslaget til det foreligger en 

områderegulering for Oppsal-området, slik bydelsutvalget har bedt om at det utarbeides i Sak 

187/14 vedtatt 20.10.2014 og i bydelens uttalelse til utkast til kommuneplan, Sak 80/14 

vedtatt 19.06.2014.  

Bydelen ber samtidig om at innbyggerinitiativet oversendt kommunen 11.11.2014 blir 

behandlet politisk i forkant av videre arbeid med foreliggende detaljregulering. 

Bydel Østensjø er opptatt av at alle byggetiltak i Oppsalområdet blir ivaretatt på en helhetlig 

måte. Dette var et sentralt hensyn for initiativet til Tankesmien for Oppsal-området som ble 

avholdt i 2009. Bydelen kan ikke se at intensjonene for tankesmien og mulighetsstudien er 

blitt fulgt. Bydel Østensjø mener utarbeidelsen av en områderegulering vil kunne bidra til å 

dempe lokal motstand i vesentlig grad. Bydelen mener fremgangsmåten på Oppsal har vært en 

medvirkende årsak til den store motstanden lokalt. Når man avholder en omfattende 

medvirkningsprosess må man i ettertid også forplikte seg til å legge resultatene av en slik 

medvirkningsprosess i størst mulig grad til grunn for videre arbeid med planer i området. 

Bydel Østensjø er kritisk til etablering av nye boliger vest på planområdet, område B1, og kan 

ikke se for seg en bebyggelse der som vil tilfredsstille ideen om en helling mot 

Østensjøvannet uten at mye av grunnen fjernes først. 

Store deler av område B1 består av berg i dagen som ligger 1-2 meter høyere enn det 

eksisterende småhusområdet, som ligger i et søkk. 

Hvis område B1 likevel bebygges bør byggenes gesimshøyde være lavere enn 

småhusområdets. 

Bydel Østensjø anbefaler ikke den planlagte bilveien mellom eksisterende småhusområde og 

B1 bort til planlagt parkeringsplass og ber om at det vurderes innkjøring til planlagt p-plass 

fra nord ved snuplassen/rundkjøringen i Oppsal Terrasse. 

Bydel Østensjø anbefaler sterkt at man beholder det gamle gule hovedhuset på gården som en 

referanse fra Oppsal gård som har gitt navn til hele området. 

Huset ønskes bevart av Byantikvaren, Plan- og bygningsetaten og en samlet 

bydelsbefolkning. 

Bydelen har et behov for barnehageplasser i Oppsalområdet og nærliggende barnehage har en 

midlertidig paviljong som er planlagt avviklet i nær fremtid. 

Plan- og bygningsetatens forslag om barnehage i hovedhuset støttes. 

Bydel Østensjø støtter i stor grad etatens alternative forslag for område B2, men bydelen 

mener at byggehøydene fortsatt er for dominerende også i dette forslaget. 

Oppsal gård ligger på toppen av åskammen og prinsippet om fallende høyder fremstår ikke 

som fulgt på en estetisk tilfredsstillende måte. 
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Illustrasjonene som omhandler fjernvirkningen fra Østensjøvannet er tatt fra laveste mulig 

punkt å finne i Østensjø Miljøpark. På Tallberget som ligger mye høyere i terrenget, vil 

fjernvirkningen bli betydelig kraftigere. 

Bydelen har forståelse for at utbygger ønsker utsikt til Østensjøvannet fra flest mulig av 

boenhetene, men mener at dette kan ikke være førende for tillatt byggehøyde for området. 

Bydel Østensjø anbefaler at maks byggehøyde for område B2 settes til 5 etasjer for den 

planlagte blokken nord på området og de øvrige til maks 3 etasjer regnet fra bakkeplan på 

byggets laveste punkt. 

Bydel Østensjø stiller seg undrende til at man ikke krever at parkeringskjelleren for 

lamellblokken lengst i vest legges lavere ned i bakken. Bydelen mener dette er en dårlig 

estetisk løsning som kun bidrar til å øke gesimshøyden og konflikten med nabobebyggelsen. 

Parkering og trafikkforhold 

Bydelen anbefaler som tidligere nevnt ikke bebyggelse på område B1. 

Skulle området likevel bli bebygd anbefaler bydelen at innkjøring til planlagt p-plass skjer 

nordfra ved rundkjøringen i Oppsal Terrasse og at boligområdet, på linje med eksisterende 

småhusområde fremstår bilfritt. 

Utkjøring fra planlagt parkeringskjeller for område B2 og planlagte parkeringsplasser på 

bakkenivå synes å være plassert der dagens inn- og utkjøring til gården ligger. 

Til tross for at området er stasjonsnært anbefaler bydelen ikke at parkeringsnormen for den 

tette byen benyttes.  

At innbyggerne benytter kollektivtrafikk til og fra arbeid er ikke nødvendigvis implisitt med 

at de ikke eier bil eller får gjester som benytter kollektivtrafikk. 

Gateparkering er allerede et stort problem i området og det er derfor viktig at planforslaget 

legger opp til tilstrekkelig parkering på egen grunn for beboere og gjester. Det er et uttalt 

prinsipp i kommunen at parkering må løses innenfor egen eiendom. Bydelen minner om at 

parkeringsnormer for boliger er utarbeidet som minimumsnormer, og anbefaler at man ikke 

bare bygger det minste antall parkeringsplasser som kreves, men tilrettelegger for et 

tilstrekkelig antall parkeringsplasser. Bydelen forventer at muligheten for gateparkering på 

nærmeste deler av Oppsalveien avvikles med tanke på å sikre akseptabel trafikksikkerhet og 

fremkommelighet i nærområdet. Bydelen anbefaler at det anlegges fortau på begge sider av 

Oppsalveien fra Oppsal t-banestasjon, primært fram til krysset Oppsalveien/Oppsal Terrasse. 

Fortau på begge sider i Oppsal Terrasse bør vurderes. I tillegg må kollektivtrafikken i området 

styrkes vesentlig. Bydel Østensjø støtter Plan- og bygningsetaten og Bymiljøetaten i at 

kapasitetsvurderingen i den utarbeidede trafikkanalysen ikke synes å ha medtatt alle planlagte 

reguleringsplaner i området, og ber om at en ny, oppdatert trafikkanalyse utarbeides som tar 

utgangspunkt i dagens situasjon og fremtidig situasjon. 

Bydelen stiller seg undrende til at den planlagte økningen i antall boenheter i Oppsalområdet 

ikke vil medføre problemer i Haakon Tveters vei/Oppsalveien/Vetlandsveien/Østmarkveien 

samt økt belastning på Oppsalveien og krysset Oppsalveien/Oppsal Terrasse. 
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Trafikksituasjonen i området er problematisk og inntil øvrige anbefalinger/tiltak for 

Oppsalveien ned mot Østensjøveien er iverksatt ber bydelen om at det gjeninnføres forbud 

mot gjennomkjøring fra krysset Oppsalveien/Oppsal Terrasse og ned til Østensjøveien og at 

parkeringsforbud innføres på en side av Oppsalveien. Bydel Østensjø ber administrasjonen 

sende egen anmodning om dette til rette instanser. 

 

Votering 

Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak med bydelsutvalgets omforente 

forslag. 

Votering enstemmig. 

Vedtak 

1. Det vises til kunngjøring om offentlig ettersyn av planforslag for Oppsalveien 20. 

Bydel Østensjø viser til Bydelsutvalgsvedtak av 17.02.2014 og anbefaler ikke 

forslagsstillers planforslag, alternativ 1. Plan- og bygningsetatens forslag, alternativ 2, 

har langt flere positive elementer enn forslagsstillers alternativ 1, men med 

byggehøyder på inntil 7 etasjer, kan ikke Bydel Østensjø anbefale at planforslaget 

videreføres. 

2. Bydel Østensjø ber om at man avventer behandlingen av planforslaget til det 

foreligger en områderegulering for Oppsal-området, slik bydelsutvalget har bedt om at 

det utarbeides i Sak 187/14 vedtatt 20.10.2014 og i bydelens uttalelse til utkast til 

kommuneplan, Sak 80/14 vedtatt 19.06.2014.  

Bydelen ber samtidig om at innbyggerinitiativet oversendt kommunen 11.11.2014 blir 

behandlet politisk i forkant av videre arbeid med foreliggende detaljregulering. 

Bydel Østensjø er opptatt av at alle byggetiltak i Oppsalområdet blir ivaretatt på en 

helhetlig måte. Dette var et sentralt hensyn for initiativet til Tankesmien for Oppsal-

området som ble avholdt i 2009. Bydelen kan ikke se at intensjonene for tankesmien 

og mulighetsstudien er blitt fulgt. Bydel Østensjø mener utarbeidelsen av en 

områderegulering vil kunne bidra til å dempe lokal motstand i vesentlig grad. Bydelen 

mener fremgangsmåten på Oppsal har vært en medvirkende årsak til den store 

motstanden lokalt. Når man avholder en omfattende medvirkningsprosess må man i 

ettertid også forplikte seg til å legge resultatene av en slik medvirkningsprosess i størst 

mulig grad til grunn for videre arbeid med planer i området. 

Bydel Østensjø er kritisk til etablering av nye boliger vest på planområdet, område B1, 

og kan ikke se for seg en bebyggelse der som vil tilfredsstille ideen om en helling mot 

Østensjøvannet uten at mye av grunnen fjernes først. 

Store deler av område B1 består av berg i dagen som ligger 1-2 meter høyere enn det 

eksisterende småhusområdet, som ligger i et søkk. 

Hvis område B1 likevel bebygges bør byggenes gesimshøyde være lavere enn 

småhusområdets. 

Bydel Østensjø anbefaler ikke den planlagte bilveien mellom eksisterende 

småhusområde og B1 bort til planlagt parkeringsplass og ber om at det vurderes 

innkjøring til planlagt p-plass fra nord ved snuplassen/rundkjøringen i Oppsal 

Terrasse. 
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Bydel Østensjø anbefaler sterkt at man beholder det gamle gule hovedhuset på gården 

som en referanse fra Oppsal gård som har gitt navn til hele området. 

Huset ønskes bevart av Byantikvaren, Plan- og bygningsetaten og en samlet 

bydelsbefolkning. 

Bydelen har et behov for barnehageplasser i Oppsalområdet og nærliggende barnehage 

har en midlertidig paviljong som er planlagt avviklet i nær fremtid. 

Plan- og bygningsetatens forslag om barnehage i hovedhuset støttes. 

Bydel Østensjø støtter i stor grad etatens alternative forslag for område B2, men 

bydelen mener at byggehøydene fortsatt er for dominerende også i dette forslaget. 

Oppsal gård ligger på toppen av åskammen og prinsippet om fallende høyder fremstår 

ikke som fulgt på en estetisk tilfredsstillende måte. 

Illustrasjonene som omhandler fjernvirkningen fra Østensjøvannet er tatt fra laveste 

mulig punkt å finne i Østensjø Miljøpark. På Tallberget som ligger mye høyere i 

terrenget, vil fjernvirkningen bli betydelig kraftigere. 

Bydelen har forståelse for at utbygger ønsker utsikt til Østensjøvannet fra flest mulig 

av boenhetene, men mener at dette kan ikke være førende for tillatt byggehøyde for 

området. 

Bydel Østensjø anbefaler at maks byggehøyde for område B2 settes til 5 etasjer for 

den planlagte blokken nord på området og de øvrige til maks 3 etasjer regnet fra 

bakkeplan på byggets laveste punkt. 

Bydel Østensjø stiller seg undrende til at man ikke krever at parkeringskjelleren for 

lamellblokken lengst i vest legges lavere ned i bakken. Bydelen mener dette er en 

dårlig estetisk løsning som kun bidrar til å øke gesimshøyden og konflikten med 

nabobebyggelsen. 

Parkering og trafikkforhold 

Bydelen anbefaler som tidligere nevnt ikke bebyggelse på område B1. 

Skulle området likevel bli bebygd anbefaler bydelen at innkjøring til planlagt p-plass 

skjer nordfra ved rundkjøringen i Oppsal Terrasse og at boligområdet, på linje med 

eksisterende småhusområde fremstår bilfritt. 

Utkjøring fra planlagt parkeringskjeller for område B2 og planlagte parkeringsplasser 

på bakkenivå synes å være plassert der dagens inn- og utkjøring til gården ligger. 

Til tross for at området er stasjonsnært anbefaler bydelen ikke at parkeringsnormen for 

den tette byen benyttes.  

At innbyggerne benytter kollektivtrafikk til og fra arbeid er ikke nødvendigvis 

implisitt med at de ikke eier bil eller får gjester som benytter kollektivtrafikk. 
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Gateparkering er allerede et stort problem i området og det er derfor viktig at 

planforslaget legger opp til tilstrekkelig parkering på egen grunn for beboere og 

gjester. Det er et uttalt prinsipp i kommunen at parkering må løses innenfor egen 

eiendom. Bydelen minner om at parkeringsnormer for boliger er utarbeidet som 

minimumsnormer, og anbefaler at man ikke bare bygger det minste antall 

parkeringsplasser som kreves, men tilrettelegger for et tilstrekkelig antall 

parkeringsplasser. Bydelen forventer at muligheten for gateparkering på nærmeste 

deler av Oppsalveien avvikles med tanke på å sikre akseptabel trafikksikkerhet og 

fremkommelighet i nærområdet. Bydelen anbefaler at det anlegges fortau på begge 

sider av Oppsalveien fra Oppsal t-banestasjon, primært fram til krysset 

Oppsalveien/Oppsal Terrasse. Fortau på begge sider i Oppsal Terrasse bør vurderes. I 

tillegg må kollektivtrafikken i området styrkes vesentlig. Bydel Østensjø støtter Plan- 

og bygningsetaten og Bymiljøetaten i at kapasitetsvurderingen i den utarbeidede 

trafikkanalysen ikke synes å ha medtatt alle planlagte reguleringsplaner i området, og 

ber om at en ny, oppdatert trafikkanalyse utarbeides som tar utgangspunkt i dagens 

situasjon og fremtidig situasjon. 

Bydelen stiller seg undrende til at den planlagte økningen i antall boenheter i 

Oppsalområdet ikke vil medføre problemer i Haakon Tveters 

vei/Oppsalveien/Vetlandsveien/Østmarkveien samt økt belastning på Oppsalveien og 

krysset Oppsalveien/Oppsal Terrasse. 

Trafikksituasjonen i området er problematisk og inntil øvrige anbefalinger/tiltak for 

Oppsalveien ned mot Østensjøveien er iverksatt ber bydelen om at det gjeninnføres 

forbud mot gjennomkjøring fra krysset Oppsalveien/Oppsal Terrasse og ned til 

Østensjøveien og at parkeringsforbud innføres på en side av Oppsalveien. Bydel 

Østensjø ber administrasjonen sende egen anmodning om dette til rette instanser. 

 

Sak 204 /14  Suppleringsvalg for Arbeiderpartiets gruppe i 
bydelsutvalget 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

Bydelsutvalget utpeker _______________________ som 9. varamedlem for 

Arbeiderpartiets gruppe i bydelsutvalget i Bydel Østensjø. 

 

Randi Vollmerhaus hadde følgende forslag til vedtak 

Bydelsutvalget utpeker Erling Turtum (A) som 9. varamedlem for 

Arbeiderpartiets gruppe i bydelsutvalget i Bydel Østensjø. 

 

Votering  

Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak med forslag til navn fra Randi 

Vollmerhaus (A). 

Votering enstemmig. 

 

Vedtak 

Bydelsutvalget utpeker Erling Turtum (A) som 9. varamedlem for 

Arbeiderpartiets gruppe i bydelsutvalget i Bydel Østensjø. 
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Sak 205 /14  Endringer i Sosialistisk Venstrepartis gruppe med 
innvirkning for komite og utvalg 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Bydelsutvalget tar til orientering at Susanne Eliassen (SV) og Solveig Tesdal (SV) 

ikke lenger er folkeregistrert som bosatt i bydelen. 

2. Bydelsutvalget ber valgstyret om å foreta nytt valgoppgjør for Sosialistisk 

Venstrepartis gruppe, da partiet etter Susanne Eliassens (SV) og Solveig Tesdals (SV) 

uttreden, mangler to varamedlemmer til bydelsutvalget. 

3. Bydelsutvalget oppnevner __________________________ som nytt varamedlem i 

omsorgskomiteen etter Susanne Eliassen (SV) 

4. Bydelsutvalget oppnevner __________________________ som nytt varamedlem i 

samarbeidsutvalget ved Fuglemyra barnehage etter Susanne Eliassen (SV) 

5. Bydelsutvalget oppnevner __________________________ som nytt varamedlem i 

oppvekstkomiteen etter Solveig Tesdal (SV). 

6. Bydelsutvalget oppnevner __________________________ som nytt varamedlem i 

samarbeidsutvalget ved Bogerud gård barnehage etter Benjamin Larsen (SV). 

 

Hanne Eldby (SV) hadde følgende forslag til vedtak, pkt. 3-6. 

3. Bydelsutvalget oppnevner Susana Escobar (SV) som nytt varamedlem i 

omsorgskomiteen etter Susanne Eliassen (SV) 

4. Bydelsutvalget oppnevner Susana Escobar (SV) som nytt varamedlem i 

samarbeidsutvalget ved Fuglemyra barnehage etter Susanne Eliassen (SV) 

5. Bydelsutvalget oppnevner Håkon Dreyer (SV) som nytt varamedlem i 

oppvekstkomiteen etter Solveig Tesdal (SV). 

6. Bydelsutvalget oppnevner Håkon Dreyer (SV) som nytt varamedlem i 

samarbeidsutvalget ved Bogerud gård barnehage etter Benjamin Larsen (SV). 

 

Votering 

Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak med forslag til navn fra Hanne Eldby 

(SV). 

Votering enstemmig. 

 

Vedtak 

1. Bydelsutvalget tar til orientering at Susanne Eliassen (SV) og Solveig Tesdal (SV) 

ikke lenger er folkeregistrert som bosatt i bydelen. 

2. Bydelsutvalget ber valgstyret om å foreta nytt valgoppgjør for Sosialistisk 

Venstrepartis gruppe, da partiet etter Susanne Eliassens (SV) og Solveig Tesdals (SV) 

uttreden, mangler to varamedlemmer til bydelsutvalget. 

3. Bydelsutvalget oppnevner Susana Escobar (SV) som nytt varamedlem i 

omsorgskomiteen etter Susanne Eliassen (SV) 

4. Bydelsutvalget oppnevner Susana Escobar (SV) som nytt varamedlem i 

samarbeidsutvalget ved Fuglemyra barnehage etter Susanne Eliassen (SV) 

5. Bydelsutvalget oppnevner Håkon Dreyer (SV) som nytt varamedlem i 

oppvekstkomiteen etter Solveig Tesdal (SV). 

6. Bydelsutvalget oppnevner Håkon Dreyer (SV) som nytt varamedlem i 

samarbeidsutvalget ved Bogerud gård barnehage etter Benjamin Larsen (SV). 

 

Sak 206 /14  Endring i representasjon i oppvekstkomiteen 
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Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

Bydelsutvalget oppnevner ________________________ som 2. varamedlem fra Høyres 

gruppe i oppvekstkomiteen (OVK) etter Cristina Vendelsen (H). 

 

Erland Bakke (H) hadde følgende forslag til vedtak 

Bydelsutvalget oppnevner Ola Eloranta (H) som 2. varamedlem fra Høyres gruppe i 

oppvekstkomiteen (OVK) etter Cristina Vendelsen (H). 

 

Votering 

Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak med forslag til navn fra Erland Bakke 

(H). 

Votering enstemmig. 

 

Vedtak  

Bydelsutvalget oppnevner Ola Eloranta (H) som 2. varamedlem fra Høyres gruppe i 

oppvekstkomiteen (OVK) etter Cristina Vendelsen (H). 

 

 

 

 

Sak 207 /14  Møteplan 2015 for bydelsutvalget, arbeidsutvalget og 
komiteer 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Følgende møteplan for bydelsutvalg, arbeidsutvalg og komiteer i 2015 vedtas: 

 

Vår 2015 

Møterekke 1 Møterekke 2 Møterekke 3 Møterekke 4 

AU 09.02.201

5 

AU 09.03.201

5 

AU 27.04.201

5 

AU 01.06.201

5 

Komitee

r 

16.02.201

5 

Komitee

r 

16.03.201

5 

Komitee

r 

04.05.201

5 

Komitee

r 

08.06.201

5 

BU 23.02.201

5 

BU 23.03.201

5 

BU 11.05.201

5 

BU 15.06.201

5 

 

Høst 2015 

Møterekke 5 Møterekke 6 Møterekke 7 Møterekke 8 

AU 31.08.201

5 

AU 05.10.201

5 

AU 02.11.201

5 

AU 30.11.201

5 

Komitee

r 

07.09.201

5 

Komitee

r 

12.10.201

5 

Komitee

r 

09.11.201

5 

Komitee

r 

07.12.201

5 

BU 15.09.201

5 

BU 19.10.201

5 

BU 16.11.201

5 

BU 14.12.201

5 

 

Det gjøres oppmerksom på at BU-møtet i september foreslås satt til tirsdag 15.09.2015. Dette, 

da mandag 14.09.2015 er valgdag for kommunestyre- og fylkestingsvalget. 

 

2. Møtetidspunkt for arbeidsutvalget, bydelsutvalget og komiteer videreføres slik de har vært 

i 2014. 
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Votering  

Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak samlet. 

Votering enstemmig. 

 

Vedtak 

1. Følgende møteplan for bydelsutvalg, arbeidsutvalg og komiteer i 2015 vedtas: 

 

Vår 2015 

Møterekke 1 Møterekke 2 Møterekke 3 Møterekke 4 

AU 09.02.201

5 

AU 09.03.201

5 

AU 27.04.201

5 

AU 01.06.201

5 

Komitee

r 

16.02.201

5 

Komitee

r 

16.03.201

5 

Komitee

r 

04.05.201

5 

Komitee

r 

08.06.201

5 

BU 23.02.201

5 

BU 23.03.201

5 

BU 11.05.201

5 

BU 15.06.201

5 

 

Høst 2015 

Møterekke 5 Møterekke 6 Møterekke 7 Møterekke 8 

AU 31.08.201

5 

AU 05.10.201

5 

AU 02.11.201

5 

AU 30.11.201

5 

Komitee

r 

07.09.201

5 

Komitee

r 

12.10.201

5 

Komitee

r 

09.11.201

5 

Komitee

r 

07.12.201

5 

BU 15.09.201

5 

BU 19.10.201

5 

BU 16.11.201

5 

BU 14.12.201

5 

 

Det gjøres oppmerksom på at BU-møtet i september foreslås satt til tirsdag 15.09.2015. Dette, 

da mandag 14.09.2015 er valgdag for kommunestyre- og fylkestingsvalget. 

 

2. Møtetidspunkt for arbeidsutvalget, bydelsutvalget og komiteer videreføres slik de har vært 

i 2014. 

 

 

Sak 208 /14  Bydelsutvalget vil gå natteravn 

 

Forslag fra A og SV 

Bydelsutvalget ber administrasjonen legge til rette for at bydelsutvalget kan gå sammen med 

natteravnene en fredag i løpet av 2014, og helst slik at vi blir spredt geografisk, og at de fleste 

kan gå i de områdene de selv bor i.  

 

Britt Inglingstad (V) hadde følgende tilleggsforslag til vedtak 

Administrasjonen vurderer muligheten for å legge ut på nettsidene en oversikt over de ulike 

natteravnbasene med kontaktinformasjon. 

 

Votering 

Det ble votert over forslagene samlet. 

Votering enstemmig. 

 

Vedtak 
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- Bydelsutvalget ber administrasjonen legge til rette for at bydelsutvalget kan gå 

sammen med natteravnene en fredag i løpet av 2014, og helst slik at vi blir spredt 

geografisk, og at de fleste kan gå i de områdene de selv bor i.  

- Administrasjonen vurderer muligheten for å legge ut på nettsidene en oversikt over de 

ulike natteravnbasene med kontaktinformasjon. 

 

Sak 209 /14  Trafikksikkerhetstiltak i Enebakkveien 

 

Mads Jørgen Lindahl (A) hadde følgende forslag til vedtak 

Bydel Østensjø støtter forslaget om at det opphøyde gangfeltet som er vedtatt i krysset 

Enebakkveien x Raukveien flyttes til Enebakkveien x Sandstuveien.  

 

Bydelen har for øvrig merket seg at flere av fotgjengerfeltene på strekningen fra Ryen-krysset 

og Enebakkveien x Sandstuveien nesten er slitt bort. Det er stor gangtrafikk på tvers av 

Enebakkveien fra boligområdene på Manglerud-siden over til næringsområdet på Ryen-siden. 

Det bes om at Bymiljøetaten gjør en ekstra vurdering av om det er behov for ytterligere tiltak 

for gående på denne strekningen. 

 

Votering 

Det ble votert over forslaget til vedtak fra Mads Jørgen Lindahl (A). 

Votering enstemmig. 

 

Vedtak 

Bydel Østensjø støtter forslaget om at det opphøyde gangfeltet som er vedtatt i krysset 

Enebakkveien x Raukveien flyttes til Enebakkveien x Sandstuveien.  

 

Bydelen har for øvrig merket seg at flere av fotgjengerfeltene på strekningen fra Ryen-krysset 

og Enebakkveien x Sandstuveien nesten er slitt bort. Det er stor gangtrafikk på tvers av 

Enebakkveien fra boligområdene på Manglerud-siden over til næringsområdet på Ryen-siden. 

Det bes om at Bymiljøetaten gjør en ekstra vurdering av om det er behov for ytterligere tiltak 

for gående på denne strekningen. 

 

Eventuelt 

Britt Inglingstad (V) oppfordret til navneendring på sakskart på nett som i dag har navnet 

«notat» når det lastes ned i PDF Expert. 

 

Erland Bakke (H) bemerket at det står feil på ett sted på nettsidene når det gjelder møtested 

for bydelsutvalget. 

 

 

Bydel Østensjø, 18.11.2014 

 

 

Kristin Sandaker (A)      Therese Kloumann Lundstedt 

BU-leder       BU-sekretær 


